

Information från styrelsemöte 251125

Deltagare: Britt o Lennart, Björn o Lena, Rolf, Carin, Mattias, Anders B, Rein (video) och Peter W.

Ungdomsaktiviteter

En Lusseorientering planeras söndag 14 dec. Med Soldathemmet (OI) som utgångspunkt kör vi en stadsorientering som läggs upp på Eventor. Även andra klubbars ungdomar inbjuds. Inbjudan skickas till våra ungdomar. Fri start kl.13.30-14, 3 kortare banor.

Vi diskuterade en **inomhusaktivitet torsdag den 26 mars**

Uppstart av vårens ungdomsaktiviteter planeras till den 9 april.

Den **ledarutbildning** som SOFT har i form av enskilda studier via nätet ska vi pusha för i kontakten med våra nya föräldrar. Lättillgänglig även för övriga i klubben. Läs mer på: <https://www.orientering.se/utbildning/utbildningsarkiv/det-moderna-ledarskapet/>

2-dagars 2026 på Åbergskartan

Björn har kontaktat Kommunen angående nyttjande av Morotsparken, men väntar på svar. Det blir 2 dagar med enskilda tävlingar, en medel- och en långdistans. Träffpunkten används för dusch. Jan-Erik M ansvarar för banor med Rolf.

Tävlingar 2027 och framåt

Diskuterade Skogså som TC. SM-kartan (Notträsket) för de vuxna och en nyritning av elljusspåret omgivning för ungdomsbanorna. SM-kartan behöver uppdateras (hyggen o annat ytmässigt). Britt försöker få kontakter för markägare ang. tävling och nyritningen. Får ske under 2026.

Fundering ang. Kåbdalis skjutas på framtiden. MEN Björn kontaktar SOFT ang. intresse av en värdetävling i Norrbotten och om det finns pengar för att göra en ny karta i Kåbdalis. Flera kommuner kan vara intresserade: Jokkmokk, Älvsbyn och Boden.

För 2028 pratade vi om nyritning av Häggan-Ubbyn (vår gamla karta), alternativt nyritning av Långberget. Rek och ritning under 2027.

Årets bowling med efterföljande pizza för styrelsearbetare bestämdes till 9 januari kl. 17.00. Björn fixar bokningen av banor och inbjudan.

NOF vill ha **fler natttävlingar** under 2026, "typ" södra natt i fyrkanten-området. En serietävling med mitt-i-veckan-tävlingar. WIK kan göra någon deltävling men vi tar inte initiativet till serien.

Vi satsar på **ett medlemsmöte söndagen 22 mars**, säsongsupptakt. Vi lockar till trevlig samvaro med en enklare aktivitet och fikar, ger lite information utan risk att tvingas på något arbete.

Torsdagsträningar tänker Björn och Rein planera och organisera. Träningarna läggs upp på Eventor och Livelox. Ingen tidtagning.

Hemsidan WIKOL.SE borde uppdateras och justeras. Fler borde få möjlighet att lägga upp material. Lena erbjöd sig att stötta. Britt kontaktar Linnea för att kolla behörigheter och annat.

Britt har funderat på att **söka projektpengar** för en OL-dag med flera skolor (HT eller VT) inkluderat busshyra för transport till OL-plats? Det har dock bara blivit en tanke än så länge

Lena har nu fått leverans av kläder och tar fram underlag över lagerstatus och priser. Har du behov av något särskilt är det bara att kontakta Lena.